
Concept: 1e Termijn over begroting 

 

 

Geachte aanwezigen, 

 

Allereerst wederom dank aan iedereen die erbij betrokken was voor een goede begroting. Waalre is 

ambitieus, wij willen veel. Om er een paar te noemen: De Eindhovense weg reconstrueren wanneer het 

geen N69 meer heet, de Traverse reconstrueren, Den Hof aanpassen, wegen, straten en pleinen en 

mogelijk bruggen renoveren. Daarnaast is het onvermijdelijk dat wij in 2018 nog zo’n 700k naar de 

jeugdzorg stoppen die we niet van Den Haag krijgen. En dan nog een aantal minder ingrijpende 

verbeteren en prijscorrecties. 

Echt ambitieus, echt kwaliteits-verbeterend, echt Waalre. 

Het college biedt ons de voorliggende begroting aan vanuit de gedachte dat we, nu we al weten wat er 

op ons afkomt, al de financiële uitwerking in deze begroting moeten stoppen. Dit heeft als consequentie 

dat de OZB met 2,5 % extra omhoog moet voor 2018 t/m 2021. Blijkbaar kunnen we dit bedrag, zo’n 

0,25% van onze begroting niet binnen de begroting anders inschatten of aan posten schaven en dus wil 

het College een stuk van de rekening bij onze inwoners neerleggen, 4 jaar lang. 

De VVD stelt voor om voor 2018 de OZB niet extra te verhogen. De levert een tekort op van zo’n 75.000 

euro. Dit tekort kan gedekt worden door het verhogen van de toeristenbelasting. Helaas niet de meest 

charmante oplossing maar volgen ons wel de voor de hand liggende op dit moment. Onze collega de 

heer De Zeeuw zal dit voorstel inbrengen. Voor het weglaten van de extra verhoging van de OZB dient de 

VVD een amendement in. 

 Voor de volgende jaren wil de VVD niet over de uiterste houdbaarheid van dit gemeentebestuur heen 

regeren. Wij willen qua OZB geen gebonden handen voor de volgende coalitie c.q. gemeenteraad. Wij 

stellen dan ook in ons amendement dat het invoeren van een eventuele extra verhoging van de OZB 

overgeheveld wordt naar het ons opvolgend bestuur na 21 maart 2018. 

En voor de omgevingswet waarvoor wij met onze reserves willen aanspreken dienen wij ook een 

amendement in om de gemeenteraad eerst een onderbouwd voorstel te doen toekomen met een 

tijdsplanning van de kosten. De invoering is namelijk met twee jaar opgeschoven naar 1 jan 2021, dus 

kunnen wat ons betreft de voorbereiding ook minimaal opschuiven naar de volgende begroting. 

Geachte aanwezigen: de VVD is best tevreden dat er een – technisch- solide begroting ligt, waar we 

grotendeels mee uit de voeten kunnen.  Maar voor de extra OZB en de omgevingsvergunning dienen we 

dus amendementen in want we willen graag een 100% goed gevoel meenemen.  

En ter overweging: zijn we niet te ambitieus? 

Dank u wel. 

 



 


